

COMMUNIQUÉ DE LA WIMMIN'S FIRE BRIGADE

22 NOVEMBRE 1982

Appendix 3 Wimmin's Fire Brigade Communiqué November 22, 1982

We, the Wimmin's Fire Brigade, claim responsibility for the fire-bombing of three Red Hot Video outlets in the Lower Mainland of B.C. on November 22, 1982. This action is another step towards the destruction of a business that promotes and profits from violence against wimmin and children.

Red Hot Video sells tapes that show wimmin and children being tortured, raped and humiliated. We are not the property of men to be used and abused.

Red Hot Video is part of a multi-billion dollar pornography industry that teaches men to equate sexuality with violence. Although these tapes violate the Criminal Code of Canada and the B.C. guidelines on pornography, all lawful attempts to shut down Red Hot Video have failed because the justice system was created, and is controlled, by rich men to protect their profits and property.

As a result, we are left no viable alternative but to change the situation ourselves through illegal means. This is an act of self-defense against hate propaganda!

Traduction:

Nous, la Wimmin's Fire Brigade, revendiquons la responsabilité pour les attaques à la bombe incendiaire de trois succursales de *Red Hot Video* situées dans les basses-terres de Colombie-Britannique le 22 novembre 1982. Cette action est une autre étape vers la destruction d'une industrie qui encourage et profite de la violence envers les femmes et les enfants.

Red Hot Video vend des enregistrements qui montrent des femmes et des enfants soumis à la torture, au viol et à l'humiliation. Nous ne sommes pas des objets qui peuvent être utilisés et dont les hommes peuvent abuser.

Red Hot Video fait partie d'une industrie de la pornographie multi-milliardaire qui apprend aux hommes à associer violence et sexualité. Même si ces vidéos violent le Code Criminel du Canada et les réglementations de la Colombie-Britannique sur la pornographie, toutes les tentatives légales de faire fermer les succursales de *Red Hot Video* ont échoué. Elles ont échoué parce que le système de justice a été créé et est contrôlé par des hommes riches pour protéger leurs profits et leurs propriétés.

C'est pourquoi nous n'avons plus d'autre alternative que de changer la situation nous-mêmes par le biais d'actions illégales. C'est un acte d'auto-défense contre la propagande haineuse !